



# 科技作伴 您的旅行不一般

文 / 莹莹 图 / 全景

想要体验绝佳的户外旅行，一套智能化的科技装备会让你的体验升级，安全保障无忧。

## 登山户外头灯

晚间登山，智能户外头灯的重要性显而易见。户外旅行，安全是第一位的，一盏高科技的户外头灯，不仅能够让你登山者感受夜间登山的乐趣，还会带来更多安全保障。最新一代智能登山户外头灯，采用独特感光自动调节技术，根据户外环境自动调节亮度，以达到最佳

照明效果，同时续航性能也得到了提升。有的型号头灯还具有电量指示功能，可以随时了解剩余电量。这些头灯具有高运动稳定性、IPX 4 高防水性能，足以带给您更安全的户外体验。

## 智能心率腕表

平时大家都离不开手机，但在登山途中想要随时使用手机却有很多不便之处，这时智能腕表就能凸显它的作用。

智能腕表通过手机 App 远程（蓝牙连接距离内）连接，界面可



以实现手机信息的提示及操作功能，例如短信提醒、来电提醒以及接听来电等等。

每日健康活动追踪是智能腕表特有的功能，除了记录下你每一天的活动状态外，手表的屏幕还可以用图表形式直观反应运动状态。全新配置的心率带是目前市面上最小的蓝牙心率监测仪，通过 Movesense™ 技术整合运动数据。比如在你游泳时记录并保存心率数据，出水后迅速地同步到你的 App 应用上，动态呈现游泳过程中心率的变化。智能腕表还有超强电池续航能力，GPS 模式下长达 50 小时。



不仅如此，智能腕表还有一项有意思的功能：使用者任意一次运动或探险经历都能以 3D 地图和图片的形式制作成“电影”，用“创意”记录下您的运动轨迹，给自己留下一份珍贵的回忆。

## 自拍杆登山杖转接头，登山自拍完美结合

不管是爬山的过程，还是到达山顶看到的风景，每个登山客都想拍照留影。但是双手要拿登山杖，照相很不方便。如今，这个难题已被轻松解决，一种“智能转接头”直接带上手机夹，瞬间把登山杖变成自拍杆。

智能转换头伸缩尺寸强大，适用于大部分的手持设备，包括 iPad mini 等苹果系列以及其他品牌手机。这种转换头的专用手机夹可随心所欲变换拍摄角度，只需调整手机夹角度即可。登山与自拍的完美结合，带来的是更加愉快的登山体验。

## 多功能智能手杖

在登山过程中，手杖是必备物品。如今的手杖已经不仅仅只有助爬的作用，还被附加了很多其他功能。

全能手杖的功能十分强大，集录音、插卡、指南针定位、报警器、手电

筒等众多功能于一身，是户外游玩的新一代时尚精品。

这种手杖外形美观，配带挂绳，方便携带及挂放。采用高强度可伸缩调节铝合金杆，调节杆高度只需用手压下杆上的按钮，上下移动较细的底杆，将按钮扣入到较粗杆对应的孔位中，就可以满足不同身高人群的使用需求。手杖上还有 LED 手电筒照明，具有闪光警示作用。灯头可以旋转，并且提供远光、近光照明。采用防水设计，安全方便。有了智能登山杖，登山更加便捷。

## 智能墨镜

外出旅游，太阳眼镜能减少强烈的太阳光对眼睛的伤害。如果把太阳镜变成时尚的 DV，又会是怎样的一种体验呢？

有一款智能墨镜，拥有 800 万像素镜头，具备拍摄、行车记录仪等独特功能。鼻夹和耳柄改用特质硅胶材料，佩戴舒适。同时它也具有立体声蓝牙听歌、打电话功能，可谓真正的“一镜多用”。

戴着智能墨镜开车驾驶时，能有效消除强光。还能随时随地录像，一键开机录像，操作简单，录像时间最长可达 1.5 小时。智能墨镜让你享受安全驾驶，方便实用。



# Extraordinary Travel with S&T

Written by: Yingying Images Courtesy of: Qianjing

When experiencing extraordinary outdoor travel, a set of smart S&T gadgets can upgrade your experience and ensure your safety.

## Mountain-climbing Headlamp

When climbing a mountain at night, using a smart headlamp is hugely important. Safety comes first in the outdoors. A high-tech outdoor headlamp not only makes the fun of nighttime climbing possible, but also guarantees climbers' safety. The new-generation outdoor smart headlamp for mountain-climbing, which adopts unique light sensation automatic adjustment technology, adjusts its brightness automatically based on the outdoor environment to achieve the most appropriate possible luminous effect. It also has improved battery endurance. Some models of these headlamps have battery indicators that ensure users are informed of remaining battery reserves at all times. With high kinetic stability and IPX 4 high waterproof capability, these headlamps bring you a safer outdoor experience.

## Smart Heart-rate Wristwatch

Despite being an indispensable part of our daily lives, the cellphone remains hugely inconvenient to use during mountain climbing. This reality has led to the development of the smart wristwatch.

Connected remotely (within range of Bluetooth) with the cellphone using a smartphone App, a smart wristwatch features an interface that provides cellphone message alerts and allows users to deal with such messages. Such functions include SMS alerts, incoming call alerts, phone call answering, etc.

As a unique function of the smart wristwatch, the Daily Health Activity Trace not only records your daily activities but also displays your activity status vividly with diagrams on screen. The newly configured heart-rate belt, the smallest Bluetooth heart-rate monitoring device available on the market, integrates your workout data with Movesense™ technology. For example, it records and preserves your heart-rate data when you are swimming, and rapidly synchronizing

the data with a smartphone App after you are out of the water. It dynamically shows your heart-rate variations while swimming. With super battery endurance, the smart wristwatch runs for as long as 50 hours in GPS mode.

In addition, the smart wristwatch has another interesting function. Each of the user's workouts or adventures can be rendered into a movie, featuring 3D maps and pictures which innovatively record your progress and leave behind an exciting visual record.

## Adapter Enabling the Perfect Match of Mountain Climbing and Photography

Be it during the climb itself or when viewing the spectacular scenery after you've reached the mountain's peak, mountain climbers like to take pictures. However, with both hands holding trekking poles, a climb is not always the most convenient time for photography. Now, this problem has been solved. With a smart adapter, your trekking pole can instantly be turned

into a camera.

With flexible dimensions, the smart adapter is applicable to most hand-held devices, including Apple products like the iPad mini and smartphones of various other brands. With a special device holder on this adapter, you can change the shooting angle at will by simply adjusting the angle of the holder. With this device, mountain climbing and photography, selfie in particular, go hand-in-hand to bring you an overall more pleasant experience.

## Multifunctional Smart Walking Stick

While climbing mountains, a walking stick is a must. A walking stick not only assists during the climb itself, but also takes on many other functions.

With powerful functions, a multifunctional smart walking stick incorporates audio recording, memory cards, a compass, an alarm system, a flashlight and host of other important functions. It is now a new-generation fashion product ideal for

the outdoors.

This walking stick boasts not only a beautiful appearance, but also a sling for convenient carrying and storage. With a high-strength retractable aluminum alloy stick, the user just needs to push the button across the stick's various sizing holes so as to adjust its length for users of different heights. With an LED flashing light, the stick can flash and provide warning. The rotatable light head provides short and long-distance illumination, and the stick's anti-splash design is safe and convenient. With a smart walking stick, you are ensured a more convenient climbing experience.

## Smart Sunglass

In the outdoors, a pair of sunglasses reduces damage to eyes caused by the intensity of the sun. But some sunglasses

can do much more than that. What if your sunglasses could also be used as a trendy video camera?

There is such a pair of smart sunglasses, capable of 800 million pixel recording and unique functions such as photography and automobile data recording. With special silica gel materials for the nasal clip and the ear handle, it is remarkably comfortable when wearing. Also featuring functions such as stereophonic Bluetooth headphones and making phonecalls, it is indeed a multi-purpose pair of sunglasses.

Wearing a pair of sunglasses while driving effectively eliminates glare and enables video recording anytime and anywhere. A simple touch on the glasses' button starts the video recording, and recording can last as long as 1.5 hours. With such convenient and practical smart sunglasses, you can enjoy safe driving.

